
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: söndag 10 maj 2020 klockan 18:30 

 

Närvarande: Jonas M, Mattias O, Mattias J, Eva, Frida, Maria, Patrik 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Frida Eriksson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Patrik har skickat in ytterligare en ansökan om bidrag från Länsförsäkringar 

Protokoll styrelse 

 43 000 kr finns över från 2019 och flyttas över till 2020 – för 2020 finns nu 400 000 

kr  

 En insamling har startats – Tillsammans, insamlingen bygger på frivilliga bidrag till 

föreningen för att täcka upp för de ekonomiska förluster som föreningen lider till följd 

av Covid-19, nu är insamlingen uppe i  ca 16 400 kr 

 Bakluckeloppis är ännu inte inställt som arrangemang i sin helhet, beslut kommer att 

tas från gång till gång. 

 Senior upplever att det spänt mellan ungdom och senior periodvis – Patrik framför att 

det är viktigt att föreningen agerar som EN förening och att samtliga sektioner och 

klubben som helhet jobbar för en vi-känsla  

 

§ 5 Covid -19, kommer matcher att kunna spelas, hur agerar vi om våren ställs in 

Beslut om matcher tas på DFF styrelsemöte 11 maj. Tydliga anvisningar hur man ska hantera 

föräldrar som kör till/från matcher om de får vistas inne på anläggningarna eller inte hoppas 

man kommer från DFF då det är en fråga som är viktig att ha tydliga instruktioner. 

Fotbollsskolan är inställd. Om matcher tillåts så kanske man kan arrangera något i klubben 

som kan kompensera för fotbollsskolan, förutsatt att man kan klara säkerhet och 

rekommendationer som gäller kring Covid-19. Om matcher däremot blir inställda bedöms 

man inte kunna arrangera något som kompenserar för fotbollsskolan, dock finns ev möjlighet 

att nyttja trivselpengar och göra något roligt lagvis. 



§ 6 Uppföljning medlemskap  

Det saknas i dagsläget betalda fakturor för medlemskap från ca 40 st enligt lista på laget – 

listan är inte helt uppdaterad, den innehåller flera spelare som inte är aktiva och det är oklart 

om listan visar samtliga som inte betalat. Ungdomssektionen beslutar att uppdra åt Jonas att 

skicka ut ett mail till samtliga ungdomsledare med uppmaning att de ska gå in på laget och 

titta om det finns spelare i deras respektive lag som inte betalt medlemskap. Ledare som har 

spelare som inte betalat får kontakta förälder och Åse för vidare hantering.   

§ 7 Uppföljning New body  

Årets vinst blev 36 000 – 37 000 kr.  

I dagsläget saknas betalning från en samt en inbetalning som inte är till fullo betald. 

§ 8 Uppföljning material, matchdräkter, sponsring/bidragsansökningar mm – finns 

ytterligare behov  

Sjukvårdsmaterial har inventeras – Mattias O kollar upp så att allt som beställts har kommit. 

Matchdräkter kommer v 20, de ska tryckas och förväntas vara klara för användning om 2 v. 

Swedal och Gillack är fortsatt med på sponsring på matchdräkterna. 

Bollar (5:or och 4:or) behöver köpas in, både ungdom och senior upplever samma behov av 

fler bollar – Jonas kollar upp och köper in fler bollar. 

Fler käppar behöver köpas in – Patrik fixar så att 15 st käppar köps in. 

Jonas har skickat in ansökan till XL-hjälpen gällande bidrag till avbytarbåsen. 

Patrik skickar in ansökan till 30/30 fonden. 

Patrik skickar in ansökan till Rabbalshede kraft. 

Hans Å skickar in ansökan till Riksidrottsförbundet gällande pengar som finns att ansöka för 

den ekonomiska förlust som föreningen lider till följd av läget med Covid-19.   

§ 9 Utrangering gamla mål  

Några utrangerade mål har skänkts till privatpersoner som anmält intresse. 

I dagsläget finns 2 gamla mål kvar på Tittut. Ungdomssektionen beslutar att målen som står 

på Tittut ska kvar där tillsvidare.  

Smevallen saknar nya mål i dagsläget. Nya mål behövs som går att flytta. Patrik och Jonas tar 

kontakt med kommunen för att höra om kommunen kan bekosta nya mål då anläggningen är 

kommunens och inte omfattas av det som Eds FF ombesörjer.   

  



§ 10 Domarutbildning  

Mattias J och Mattias O ska gå domarutbildningen via Skype då årlig uppdatering krävs. 

Innan utbildning erbjuds till övriga i föreningen så avvaktas beslut om matcher från DFF. Om 

beslut tas om att matcher inte får spelas är det högst oklart om utbildningen ska genomföras i 

föreningen i år. 

§ 11 Countrygalan  

Beslut har fattats om att Countrygalan är inställd för 2020.   

§ 12 Övriga frågor  

Föräldrar till utlandsfödda barn är viktigt att få med i föreningens verksamhet – delaktighet är 

viktigt att få till för integration.  

Bollförrådet saknar ett fungerande lås. Problematiken med nycklar och lås behöver ses över i 

ett större perspektiv då det är ett problem med att man i dagsläget inte vet hur många som har 

nycklar till anläggningarna – Jonas och Patrik tar upp frågan med styrelsen på nästa 

styrelsemöte. 

Staketet vid B-plan är skadat – troligen efter en röjning. Frågan om ansvar för att laga staketet 

bör tas upp med kommunen.  

Bevattningssystemet - det har blivit gropar vid några sprinkler, groparna behöver åtgärdas så 

att de inte orsakar skador. 

På nästa möte där ungdomsledare ska medverka är det viktigt att sektionen uppmanar till 

bättre uppslutning vid t ex arbetsdagar/städdagar i föreningens regi. Viktigt att även sprida till 

föräldrar vikten av att ställa upp.  

Målvaktsträningen har dragit igång och fungerat väldigt bra och har varit väldigt uppskattat.  

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


